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REQUEST FOR UPDATE OF EMIRATES ID CARD

 .........................................................................................................Customer’s Signature 

 .........................................................................................................Signature Verified by

True copy of Emirates ID attached

 .........................................................................................................................Approved by 

Account Title / Name 

I/We hereby request you to process my/our request to update the Emirates ID details in the above CIF as detailed below: 

I/We hereby certify that the information provide above is true and accurate. I/We confirm that under no circumstances shall the bank, its employees or its 
contractors be liable for any direct, indirect, special, incidental, punitive or consequential damages that may result from their reliance on the information I/We 
have provided. 

Emirates 
ID Number

CIF No.

For Bank Use Only

Date of Birth

Expiry Date Nationality

Date التاريخ

اسم/عنوان الحساب

رقم ملف المعلومات

تاريخ الميلاد

انا /نحن نطلب بموجبه بالمضي في طلبي /طلبنا لتحديث تفاصيل هوية الامارات في ملف المعلومات لدى البنك الخاص اعلاه على النحو المفصل ادناه:

رقم بطاقة 
الهوية ا�ماراتية

تاريخ ا�نتهاء جنسية

توقيع العميل

اعتمدت من قبل

تم التحقق من التوقيع من

نسخة حقيقية من الهوية ا�ماراتية مرفقة

�ستخدام البنك فقط

طلب تحديث بيانات الهوية الاماراتية 

انا /نحن هنا نشهد بأن المعلومات المقدمة من قبلي/قبلنا اعلاه هي معلومات صحيحة ودقيقة. انا/نحن نؤكد بأنه تحت اية ظروف ان البنك، او موظفيه او المتعاقدين معه غير 
مسؤولين بطريقة مباشرة / غير مباشرة /خاصة /عرضية/ او تبعية قد تنجم عن اعتمادهم على المعلومات التي تم تقديمها من قبلي /قبلنا.

I/We hereby agrees to indemnify and hold the bank and its Representatives free and harmless from and against any and all loss, damages, costs, claims, 
expenses(including legal costs), incurred or suffered by the bank or its Representatives by reason of any act or omission of the bank or its Representatives 
relating to the provided information.

انا/ نحن نوافق ونتعهد على تعويض البنك وممثليه واخلاء مسؤوليته نتيجة اي و او عن  جميع الخسائر والاضرار والتكاليف والمطالبات والنفقات (بما في ذلك النفقات القانونية) 
التي تكبدها اوسوف يتكبدها البنك والناتجة من قبله او من قبل ممثليه بسبب اية تصرف او اغفال ناتجة عن المعلومات المقدمة.    


